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Abstract (en)
[origin: CN116658474A] The invention relates to a hydraulic system (1) having at least one conveying device (2) and a hydraulic load (3),
characterized by mechanical sensing means (5) for detecting at least one working direction of the conveying device (2), the sensing means (5)
being operatively connected to a functional element (6) of the hydraulic system (1) in such a way that the functional element (6) can be mechanically
actuated as a function of the detection of the sensing means (5).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein hydraulisches System (1), aufweisend zumindest eine Fördereinrichtung (2) und einen hydraulischen Verbraucher (3),
gekennzeichnet durch ein mechanisches Sensiermittel (5) zur Erfassung mindestens einer Arbeitsrichtung der Fördereinrichtung (2), wobei
das Sensiermittel (5) so mit einem Funktionselement (6) des hydraulischen Systems (1) wirkverbunden ist, dass das Funktionselement (6) in
Abhängigkeit einer Erfassung des Sensiermittels (5) mechanisch betätigbar ist.
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